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OKRM/121/2019/Z/60 

Volební období 8 (2018 - 2022) 

 

Z Á P I S  

ze 7. jednání sociální komise rady města konaného dne 7. 8. 2019 

Přítomni: Mgr. Drahomíra Ambrožová, PaedDr. František Batysta, Mgr. Miroslav Bína, MBA, 

Mgr. Markéta Elich, Ph.D., Mgr. Josef Hes, Mgr. Jana Kilbergerová, Ing. David Kříž, 

Pavel Navrátil, Tomáš Novotný, Ing. Jan Pikous, Mgr. Petra Zimmelová, Ph.D. 

Hosté: Ing. Viktor Vojtko, Ph.D., Bc. Marie Voštová 

Jednání zahájila a řídila předsedkyně soc. komise Petra Zimmelová. V úvodu přivítala Ing. Viktora 

Vojtka, Ph.D, náměstka primátora, který členy komise pozdravil, poděkoval za jejich práci a zároveň 

sdělil základní informace k chystaným změnám v rámci dotačních programů města. Pro rok 2020 se 

chystá nové opatření, týkající se podpory seniorských organizací. Střety zájmů členů komisí se budou 

zřejmě řešit tím, že pro každé opatření bude stanovena samostatná hodnotící komise členů dané 

komise rady města. Tím se člen, který bude ve střetu zájmů vyloučení jen z opatření, které nebude 

moci hodnotit a v ostatních bude moci zůstat. Vše je zatím ve stádiu návrhů. 

Schválený program: 

1. Dotační program na podporu sociální oblasti - 3. výzva - hodnocení přijatých žádostí 

Přijato usnesení č. 4/2019 (11 - 11,0,0) 

V úvodu všichni přítomní členové obdrželi přehledy přijatých žádostí s hodnocení 

administrátora a s hodnocením členů komise, kteří ho dopředu zaslali. Hodnocení členů 

bylo zprůměrováno a zaznamenáno do tabulky s přehledem žádosti. Pro opatření č. 2 

obdrželi navíc členové i tabulku s přehledem srovnaných žádostí dle celkového počtu 

bodového hodnocení. 

Zásadním kritériem pro výběr žádosti k podpoře byl význam a potřebnost dané služby, 

zároveň se přihlíželo k výši bodového hodnocení. Členové komise vedli k přijatým 

žádostem během hodnocení diskuze týkající se především potřebnosti daného projektu 

a výše navržené dotace. Mgr. Petra Zimmelová, Ph.D, se zdržela komentáře u žádostí 

týkající se pobytových zařízení pro seniory. 

Sociální komise posoudila celkem 49 žádostí z celkového počtu 48 přijatých žádostí (1 

žádost neprošla 1. fází hodnocení). 

výzva dotačního programu na podporu sociální oblasti měla 2 opatření a celková alokovaná 

částka činila 5.000 tis. Kč. 

V opatření č. 2 – Příspěvek na celoroční činnosti registrovaných poskytovatelů sociálních 

služeb – bylo vybráno a k podpoře navrženo 28 žádostí v celkové částce 4.500 tis. Kč, 

alokovaná částka ve výši 4.500 tis. Kč byla vyčerpána 

V opatření č. 4 – Příspěvek na adiktologické/protidrogové služby – byly vybrány 

a k podpoře navrženy 3 žádostí v celkové částce 500 tis. Kč; alokovaná částka ve výši 

500 tis. Kč byla vyčerpána 
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2. Diskuze a různé. 

Dr. Batysta přednesl přítomným členům komise žádost paní Hartvichové ze spolku Klub 

Aktiv, týkající se podpůrného vyjádření sociální komise k jejich žádosti o pronájem prostor 

v KD Slávie (záměr pronájmu je aktuálně zveřejněn na úřední desce města). Zároveň 

členům rozdal zpracovaný návrh tohoto vyjádření. Předsedkyně komise odmítla takové 

vyjádření vydat s tím, že v případě potřeby se na komisi může obrátit o názor správce 

majetku města Správa domů, s.r.o. 

Mgr. Petra Zimmelová, Ph.D, informovala členy komise o výzvě, kterou zaslal komisi odbor 

územního plánování, týkající se k zaslání podnětů k tvorbě nového územního plánu města.  

Členové komise se shodli na těchto podnětech: 

1. Vybudování workoutového hřiště 

2. Budování mezigeneračních komunitních zahrad 

3. Vybudování venkovních herních prvků pro rodiny s dětmi v centru města 

 

Další jednání sociální komise je předběžně stanoveno na: 

2. října 2019 od 16:30 h. – program jednání bude ještě upřesněn, přepokládaná je diskuze 

ke změnám v rámci dotačních programů 

 

7. jednání sociální komise rady města bylo ukončeno v 18:00 hod. 

Soubor usnesení: 

K bodu:  Dotační program na podporu sociální oblasti - 3. výzva - hodnocení přijatých žádostí 

 
sociální komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 4/2019: 

sociální komise rady města 

I. s c h v a l u j e  
návrh na rozdělení finančních prostředků z Dotačního programu města České Budějovice na 
podporu sociální oblasti - 3. výzva 

II. d o p o r u č u j e  
radě a zastupitelstvu města návrh na rozdělení finančních prostředků z Dotačního programu 
města České Budějovice na podporu sociální oblasti - 3. výzva schválit. 

 

V Českých Budějovicích dne 7. 8. 2019 

Zapsala: Mgr. Šárka Kovárnová, sekretářka komise 

Ověřil: Mgr. Josef Hes 

Mgr. Petra Zimmelová, Ph.D. 

předsedkyně komise 


